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    Oferty pracy w powiecie sokólskim

SYLWIA MATUK
fot. Jarosław Stasiulewicz

Szanowni Państwo, 

  Pewne rzeczy należy robić rutynowo, wtedy nie trzeba się 
zastanawiać. My tak działamy, konsekwentnie rozwijając nasz 
Powiat, wykorzystując możliwości, które są w danym momencie 
dostępne a  jednocześnie sięgając po rozwiązania nieoczywiste. 
Każdego dnia stawiamy sobie cele, tworzymy wizje. 

Właśnie finalizują się przeogromne inwestycje drogowe, o któ-
rych nikt wcześniej nawet nie śnił. A  my postawiliśmy za cel 
ich realizację. I  to się już dzieje, mowa o olbrzymim projekcie 
na terenie gminy Dąbrowa Białostocka i Suchowola. Nieustan-
nie wspieramy rozwój sportu i kultury fizycznej, umożliwiając 
sportowcom treningi w  lepszych warunkach, co bezpośrednio 
przekłada się na ich wyniki. Celujemy pomoc w  młodych za-
wodników, jednocześnie nie zapominając o  seniorach, których 
działania są równie ważne. 

Teraz mierzymy się z nowym zadaniem, jakim jest zapewnie-
nie bezpieczeństwa zdrowotnego naszym mieszkańcom. Mu-
simy zrewitalizować sokólski szpital. I zrobimy to, przywraca-
jąc mu płynność finansową i  zapewniając pacjentom ciągłość 
świadczenia opieki. 

Dziękuję za zaufanie tym, którzy nas nim obdarzyli i proszę 
o nie tych, którzy jeszcze tego nie zrobili. 

Naszą intencją jest praca na rzecz wszystkich mieszkańców Po-
wiatu Sokólskiego w taki sposób, by rozwijał się możliwie naj-
szybciej, na wszystkich płaszczyznach, odpowiadając na każdą 
potrzebę. 

Starosta Sokólski
Piotr Rećko

Debatowali o inwestycjach Debatowali o inwestycjach 
w Nowym Dworze i sokólskim szpitaluw Nowym Dworze i sokólskim szpitalu

– Nasza prośba kierowana 
do Nowego Dworu jest wy-
jątkowym działaniem, nie-
standardowym. Ale warto 
zaznaczyć, że stosunkowo 
łatwiej pozyskać pienią-
dze na drogi niż na szpital. 
Jeżeli nie wykonamy tego 
ruchu sokólska placówka 
zdrowia długo nie będzie 
miała istotnych inwestycji 
– zwrócił się do radnych 
Piotr Rećko na LXXI Sesji 
Rady Powiatu Sokólskiego. 

Posiedzenie dotyczyło roz-
patrzenia uchwały w  spra-
wie wyrażenia woli przyję-
cia od Gminy Nowy Dwór 
zadania publicznego po-
legającego na zarządzaniu 
drogami gminnymi 103588 
B i 103581 B na terenie gmi-
ny Nowy Dwór w powiecie 
sokólskim.

– Chcemy przejąć od gmi-
ny Nowy Dwór inwestycje 
drogowe po to, żeby uczy-
nić zadość zobowiązaniom, 
które podjęliśmy w  ramach 
związku Powiatowo-Gmin-
nego – mówił Starosta.

Wyjaśnił, ze celem zało-
żenia Związku Powiatowo-
-Gminnego „Nad Biebrzą” 
było pozyskanie środków na 
przebudowę dróg przygra-
nicznych. Zostało to osią-
gnięte i  udało się pozyskać 
15 mln zł. W  między cza-
sie, decyzją pana Premiera 
Morawieckiego zaszła moż-
liwość zmiany rzeczowej 
zadań w  ramach programu 
Polski Ład. A  więc można 
zmienić zakres realizowa-
nych inwestycji.

– W związku z tym wyszli-
śmy do gminy Nowy Dwór 
z  propozycją, żeby w  ra-
mach tych 15 mln sfinali-
zować trzy inwestycje. Cho-

dzi o  termomodernizację 
i  remont Ośrodka Zdrowia 
w  Nowym Dworze na ul. 
Kościelnej, remont szkoły 
w  Sieruciowcach i  zmianę 
jej przeznaczenia na miesz-
kania chronione oraz dofi-
nansować i doposażyć szpi-
tal w  Sokółce w  niezbędne 
sprzęty, narzędzia oraz 
zmodernizować część po-
mieszczeń. A  w  zamian za 
to Powiat Sokólski wykona 
inwestycje drogowe wymie-
nione w uchwale samodziel-
nie – doprecyzował. 

Przejmując te zadania dro-
gowe, Powiat Sokólski złoży 
wniosek do Funduszu Dróg 
Samorządowych. Nieba-
wem ma też ruszyć Fundusz 
Graniczny, a wraz z nim na 
teren województwa podla-
skiego ma trafić kwota 200 
mln zł. na odbudowę dróg 
przygranicznych.

Starosta podziękował wój-
towi gminy Nowy Dwór 
i  radnym za przychylność 
i  akceptację takiego działa-
nia.

– Dzięki temu będzie-
my mogli realizować sce-
nariusz, który jest dla nas 
istotnie ważny – zakończył.

Uchwała została przyjęta.

ASYSTENT RODZINY
Miejsce pracy: Miejski Ośro-
dek Pomocy Społecznej, ul. 
Solidarności 1, 16-200 Dąbro-
wa Białostocka
Data rozpoczęcia pracy - 
01.06.2023
Wynagrodzenie brutto: od 3 
490 do 4 200 PLN
Zakres obowiązków: prowa-
dzenie pracy z rodziną w miej-
scu zamieszkania lub w  miej-
scu przez nią wskazanym, 
udzielanie pomocy rodzinom 
w  poprawie ich sytuacji ży-
ciowej, w rozwiązywaniu pro-
blemów socjalnych, psycho-
logicznych, wychowawczych, 
w  poszukiwaniu, podejmo-
waniu i  utrzymywaniu pracy 
przez jej członków, wspieranie 

aktywności społecznej ro-
dzin, podejmowanie działań 
interwencyjnych i  zaradczych 
w  sytuacji zagrożenia bezpie-
czeństwa dzieci i  pozostałych 
członków rodzin.
Wymagane jest wykształcenie 
średnie branżowe lub wyższe 
(w tym licencjat) oraz udoku-
mentowany trzyletni staż pra-
cy z dziećmi lub rodziną. Ko-
nieczne jest posiadanie prawa 
jazdy kat. B i znajomość obsłu-
gi urządzeń biurowych.
Dokumenty należy aplikować 
za pośrednictwem UP w  So-
kółce

STAŻYSTA W  ZMIANO-
WYM ROZKŁADZIE 
CZASU SŁUŻBY (docelowo 

ratownik- kierowca). Liczba 
stanowisk 4.
Miejsce pracy: Komenda Po-
wiatowa Państwowej Straży 
Pożarnej w Sokółce
Wymagania konieczne: oby-
watelstwo polskie, niekaranie 
za przestępstwo lub przestęp-
stwo skarbowe, korzystanie 
z  pełni praw publicznych, 
wykształcenie co najmniej 
średnie lub średnie branżowe, 
zdolność fizyczna i  psychicz-
na do pełnienia służby w PSP, 
posiadanie prawa jazdy kat. 
C, uregulowany stosunek do 
służby wojskowej.
Dokumenty należy dostarczyć 
osobiście do sekretariatu KP-
PSP w  Sokółce w  nieprzekra-

czalnym terminie do 21 kwiet-
nia 2023 r. 

OPIEKUN/KA OSÓB 
STARSZYCH I/LUB CHO-

RYCH
Promedica24 poszukuje pra-
cowników na stanowisko 
Opiekunek i Opiekunów osób 
starszych i/lub chorych na te-
renie Niemiec i Polski.
Od kandydatów oczekują: 
cierpliwości, doświadczenia 
w  opiece nad osobami 
starszymi lub chorymi 
(również rodzinnego) oraz 
przynajmniej podstawowej 
znajomości języka niemiec-
kiego lub chęci nauki podstaw 
na organizowanym kursie.

Oferują: legalną formę współ-
pracy, w  oparciu o  umowę 
zlecenie, elastyczny dogodny 
dla kandydatów okres współ-
pracy, atrakcyjne zarobki, do-
datkowe ubezpieczenie, pełną 
organizację i  pokrycie kosz-
tów podróży do i  z  Niemiec, 
wsparcie podczas całego okre-
su zatrudnienia, w tym pobytu 
u podopiecznego
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Asfaltowa wstęga z Domurat do Różanegostoku Asfaltowa wstęga z Domurat do Różanegostoku 
już prawie gotowajuż prawie gotowa

PATRYCJA ZALEWSKA
fot. Jarosław Stasiulewicz

– Pierwsze zadanie obej-
muje przebudowę ciągu ko-
munikacyjnego w Dąbrowie 
Białostockiej, to jest ulicy 
Tysiąclecia Państwa Polskie-
go i usytuowanych przy niej 
m.in. parkingów czy zato-
czek, ale również ciągu pie-
szo-rowerowego z Dąbrowy 
do Różanegostoku – mówi 
Piotr Rećko, Starosta Sokól-
ski. 

Chodzi o projekt “Przebu-
dowa i rozbudowa drogi po-
wiatowej nr 1253 B na od-
cinku Dąbrowa Białostocka 
– Stock - Różanystok”, który 
jest realizowany w  ramach 
Rządowego Funduszu Roz-
woju Dróg. Całkowita war-
tość tej inwestycji to aż 18 
389 356,97 zł. I jest to kwota 
pozyskana przez Powiat So-
kólski ze środków zewnętrz-
nych. 10 821 391,24 zł 
pochodzi z Rządowego Fun-
duszu Rozwoju Dróg, 6 746 
792,41 zł to dofinansowanie 
z Rządowego Funduszu Pol-
ski Ład. Jedynie 310 196,89 
zł z  tej kwoty to pieniądze 
Gminy Dąbrowa Białostoc-
ka. Wykonawcą robót jest 
firma STRABAG sp. z o.o. 

– Tuż przed Wielkanocą 
został wylany asfalt na in-
westycji powiatowej, o  któ-
rą zabiegaliśmy wiele lat 
i  wreszcie się ona ziszcza. 
Bardzo cieszy, że dzięki 
temu podwyższy się poziom 
wygody komunikacyjnej 
mieszkańców gminy Dąbro-
wa Białostocka. Szczególnie 
jednak raduje mnie fakt, że 
z Dąbrowy do Różanegosto-
ku powstanie ścieżka rowe-
rowa i  chodnik, ponieważ 
bardzo dużo ludzi z  całymi 
rodzinami chodzi tą trasą na 
spacery. Niestety, z powodu 

mizernych poboczy trakt 
ten był dotychczas dla nich 
niebezpieczny – komentuje 
Jerzy Białomyzy, Wicestaro-
sta. 

Jednocześnie podkreśla, że 
nie tylko trasa do Różane-
gostoku zyska nową jakość, 
ale także sama miejscowość 
zmieni się i  wypięknieje, 
ponieważ plan inwestycyj-
ny przewiduje sporą część 
robot właśnie na jej terenie. 
Działania obejmą głównie 
obszar wokół sanktuarium 
maryjnego, które jest celem 
licznych pielgrzymek. 

Potrzebna mieszkańcom 
i turystom 

– Jest to droga, na którą 
wszyscy czekali. Również 
dlatego, że Różanystok jest 
bardzo cenny dla gminy Dą-
browa Białostocka. Wiem, 
że wielu turystów z  Polski, 
którzy odwiedzają nasze 
strony, wysiada na dworcu 
w Dąbrowie i w dalszą dro-
gę do sanktuarium udaje się 
rowerami. Dlatego powsta-
jąca ścieżka jest tak ważna 
zarówno dla miejscowej 
ludności jak i przyjezdnych. 
Pamiętajmy, że kompleks 
w  Różanymstoku jest obok 
Kościoła w  Kamiennej Sta-
rej, najcenniejszym ele-
mentem zabytkowym w  tej 
gminie – zauważa Alicja 
Rysiejko, Dyrektor PCPR 
w  Sokółce, mieszkanka Dą-
browy i wieloletni samorzą-
dowiec.  

Wagę tej inwestycji dla 
miasta Dąbrowy podkreśla 
również Romuald Gromac-
ki, Członek Zarządu Powia-
tu Sokólskiego. 

– Przy okazji wymiany na-
wierzchni na ul. Tysiąclecia 
Państwa Polskiego, został 
zrobiony porządek z  kana-
lizacją, wodociągiem i pod-
łączeniami do sieci energe-
tycznej – podkreśla. 

On także jest przekonany 
o tym, że ścieżka rowerowa 
jest świetnym pomysłem, 
o  którego realizację apelo-
wali okoliczni mieszkańcy, 
kiedy on był jeszcze burmi-
strzem.  

Również radny powiato-
wy Jarosław Sulik ciesząc 
się z  postępów prac, uwagę 
skupia na odcinku w  cen-
trum Dąbrowy.  

– Najbardziej oczekiwa-
ny był remont fragmentu 
powiatówki przebiegający 
przez miasto. Ulica 1000-le-
cia Państwa Polskiego po 
dużym deszczu zamieniała 
się w rzekę. Nie można było 
tamtędy przejść, trudno 
było przejechać – tłumaczy. 

Inwestycja już nabiera 
kształtów, zostały zakoń-
czone prace ziemne w  Dą-
browie. Położono pierwszą 
warstwę nawierzchni asfal-
towej. Trwa układanie kost-
ki brukowej. Z Dąbrowy do 
Różanegostoku już posze-
rzono pobocze, wyznaczono 
miejsce na chodnik i ścieżkę 
rowerową, położono także 
pierwszą warstwę asfaltu. 
W  samym Różanymstoku 
trwają prace ziemne. Ro-

boty mają zakończyć się 
w sierpniu tego roku. 

– Wszystkie działania do-
tyczące tego zadania są bar-
dzo zaawansowane. Tylko 
czekać, jak się zakończą – 
optymistycznie komentuje 
Gromacki. 

Kończy się też zadanie 
na terenie gminy Dąbrowa 
i Suchowola 

Kolejnym kluczowym 
projektem dla północnych 
gmin powiatu sokólskiego 
jest przebudowa drogi po-
wiatowej nr 1340B od wsi 
Domuraty w gminie Sucho-
wola, przez miejscowości 
- Małowista - Zwierzyniec 
Wielki - Zwierzyniec Mały 
- Miedzianowo - Dąbrowa 
Białostocka. Jej koszt to aż 7 
228 459,28 zł. 

Odcinek od Domurat do 
Dąbrowy praktycznie jest 
już wykonany. Do zrobienia 
pozostały drobne prace ko-
smetyczne. Trzeba podkre-
ślić, że firma P.U.H KAM-
POL – wykonawca robót, 
bardzo solidnie podchodzi 
do sprawy.  

– Te dwie, kompatybilne 
zadania, Domuraty- Dąbro-
wa i  Dąbrowa- Różanystok, 
są tak bardzo ważne, po-

nieważ od strony gminnej 
zawierają przebudowę sieci 
kanalizacyjnej i  sanitarnej, 
a od strony powiatowej prze-
budowę drogi, łącznie z par-
kingami i ciągiem pieszo-ro-
werowym – podsumowuje 
Starosta Piotr Rećko. 

Jednocześnie podkreśla, że 
jest to olbrzymia i niespoty-
kana na skalę Powiatu So-
kólskiego inwestycja, dzięki 
której jego ludność, a przede 
wszystkim mieszkańcy gmin 
Dąbrowa Białostocka i  Su-
chowola, uzyskają satysfak-
cjonujący i niezwykły efekt. 

Romuald Gromacki, zwra-
ca uwagę na aspekt komuni-
kacyjny tego projektu.   

– Jest to bardzo ważny 
ciąg drogowy łączący kra-
jową ósemkę w  Domura-
tach z  drogą wojewódzką 
z Lipska do Sokółki, a dalej, 
przez Dąbrowę z Różanym-
stokiem. Warto zauważyć, że 
w  razie ewentualnego zato-
ru na DK8, dzięki tej nowej 
drodze będzie możliwe inne, 
komfortowe połączenie 
z  Białymstokiem – podkre-
śla samorządowiec.

W gminie Dąbrowa Białostocka wre praca przy realizacji dwóch bardzo dużych i ważnych dla powiatu sokólskiego 
inwestycji drogowych. Już niedługo kierowcy pojadą nowymi nawierzchniami. Powiat wiele lat zabiegał o środki na te 
przedsięwzięcia, wreszcie je pozyskał  
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Stypendyści są fundamentem kultury, nauki i sportuStypendyści są fundamentem kultury, nauki i sportu

Ponad 150 uczniów 
naszych szkół otrzy-
mało stypendia z  rąk 
Piotra Rećko, Starosty 
Sokólskiego. Młodzi lu-
dzie zostali wyróżnieni 
w  różnych dziedzinach. 
Były stypendia naukowe 
i  sportowo-artystyczne 

– Jesteście elitą nasze-
go Powiatu, naszą dumą. 
Chcemy was doceniać 
i  motywować do dalszej 
pracy. Jednym z  takich 
elementów motywacji jest 
właśnie forma wsparcia 
stypendialnego. Dziękuję 
za waszą wytężoną pra-
cę i  życzę, abyście kiedyś 
sięgnęli po najwyższe 
stanowiska, prestiżowe 
funkcje – zwrócił się do 
stypendystów Piotr Reć-
ko, Starosta Sokólski. 

W  Zespole Szkół w  So-
kółce odbyła się 14 kwiet-
nia 2023 r. Powiatowa 
Gala „Najzdolniejsi 2023”. 

To już 36. edycja „Lokal-
nego programu wspie-
rania edukacji uzdol-
nionych uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych, dla 
których organem prowa-
dzącym jest Powiat Sokól-
ski”. W gronie najzdolniej-
szej młodzieży znaleźli się 
ci, którzy uzyskali wyso-
kie wyniki w  nauce, bra-
li udział w  konkursach 
przedmiotowych i  ar-
tystycznych oraz zawo-
dach sportowych, a  także 
rozwijali swoje zaintere-
sowania w  szkole i  poza 
nią. W  trakcie wydarze-
nia każda z  placówek 
zaprezentowała stypen-
dystów ze swojej szkoły. 

Uczestniczący w  wyda-
rzeniu Mariusz Gromko, 
Senator RP podkreślił, że 
stypendia dziś wręcza-
ne są docenieniem co-
dziennej pracy i  zaanga-
żowania młodych ludzi. 

– Już za parę lat będzie-
cie stanowili o sile nie tyl-
ko naszego województwa, 

ale całego kraju. Bądź-
cie ambasadorami swo-
ich szkół i  przekazujcie 
młodszym pokoleniom 
korzyści płynące z  na-
uki w  tych placówkach 
– zaznaczył senator. 

Uroczystości uświetni-
ły występy Młodzieżowej 
Orkiestry Dętej z  Sucho-
woli pod batutą Jarosława 
Szczerby wraz z mażoret-
kami, Zespołu Powiato-
wego Studio Poezja pod 
kierownictwem Krzysz-
tofa Zalewskiego, Michała 
Januszkiewicza, ucznia Li-
ceum Ogólnokształcącego 
w  Sokółce oraz Powiato-
wego Zespołu Taneczne-
go pod kierownictwem 
Anny Kędyś-Arent. 

Starosta gratulował 
również pedagogom 
i  dyrektorom placówek 
z  powiatu sokólskiego. 

– Bez grona pedago-
gicznego nie byłoby wa-
szych sukcesów. Razem 
tworzycie zgrane zespo-

ły. Rozwijajcie się dalej 
– podkreślił Piotr Rećko. 

Stypendia naukowe 
przyznano 56 uczniom, 
a  sportowo-artystycz-
ne 95 uczniom po-
wiatu sokólskiego. 

W  wydarzeniu wzięli 
udział: Piotr Rećko - Sta-
rosta Sokólski, Mariusz 
Gromko – Senator RP, 
Urszula Januszkiewicz 
- Zastępca Dyrektora 
Wydziału Spraw Społecz-
nych, Anetta Zubrzycka 
- Dyrektor Zespołu Szkół 
w  Sokółce, Małgorzata 
Karczewska - Dyrektor 
Zespołu Szkół w  Sucho-

woli, Lech Czarnowicz - 
Dyrektor Zespołu Szkół 
Zawodowych w  Sokółce, 
Dariusz Żołądkowski - 
Dyrektor Zespołu Szkół 
Rolniczych w  Sokółce, 
Jarosław Budnik - Dyrek-
tor Zespołu Szkół w  Dą-
browie Białostockiej, na-
uczyciele wymienionych 
szkół i  uczniowie oraz 
stypendyści szkół po-
nadpodstawowych pro-
wadzonych przez Powiat 
Sokólski, zebrani goście. 

Wszystkim uczniom 
życzono sukcesów i  wy-
trwałości w  dążeniu 
do wybranego celu.

SYLWIA MATUK
fot. Mateusz Zalewski
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Dzięki wsparciu Powiatu druhowie będą jeździć nowym Dzięki wsparciu Powiatu druhowie będą jeździć nowym 
„warzywniaczkiem”„warzywniaczkiem”

KAMILA BIAŁOMYZY

– Bezpieczeństwo miesz-
kańców Powiatu Sokól-
skiego jest i zawsze będzie 
dla nas bezwzględnym 
priorytetem. Cieszę się, że 
dzięki naszym działaniom 
teraz jeszcze bardziej 
zwiększy się sprawność 
jednostek pożarniczych, 
które działają na tym te-
renie i od których wyszko-
lenia i wyposażenia zależy 
tak wiele – powiedział Piotr 
Rećko, Starosta Sokólski.

Powiat Sokólski przeka-
zał Państwowej Powiato-
wej Straży Pożarnej w  So-
kółce 75 tysięcy złotych 
dofinansowania na zakup 
nowego samochodu kwa-
termistrzowskiego. Kwota 
ta pokryje część kosztów 
pojazdu. Komenda Powia-
towa dysponuje w tej chwili 
autem tego typu, które jest 
już jednak wyeksploatowa-
ne. Właśnie stąd potrze-
ba nabycia nowego wozu.

Samochód kwatermi-
strzowski przez sokólskich 

druhów jest żartobliwie 
nazywany „warzywniacz-
kiem”, bo składa się z  trzy-
osobowej kabiny i  za-
mkniętej paki. Nie służy 
bezpośrednio do gaszenia 
ognia, ale jego znaczenie 
dla skuteczności działań 
pożarniczych jest niebaga-
telne. Korzysta się z  niego 
przede wszystkim wtedy, 
gdy pojawia się potrze-
ba przetransportowania 
różnego rodzaju sprzętu. 

Mowa głównie o  ekwipun-
ku ratowniczo-gaśniczym, 
który nie znajduje się na sa-
mochodach pożarniczych. 
To np. specjalne zestawy 
pompowe czy zestawy do 
organizacji źródła zaopa-
trzenia wodnego, a  także 
namioty pneumatyczne, 
będące na wyposażeniu 
Straży Pożarnej w  Sokół-
ce i  Dąbrowie Białostoc-
kiej. Do tych ostatnich jest 
zaś potrzebne dodatkowe 

oprzyrządowanie, jak na-
grzewnica, agregat prądo-
twórczy czy oświetlenie.

Ale stary samochód kwa-
termistrzowski służył nie 
tylko do transportowania 
sprzętu w  miejsce pożaru. 
Na przykład czasie pan-
demii Covid 19 druhowie 
wielokrotnie przewozili 
nim środki medyczne, de-
zynfekcyjne czy maseczki 
z  Urzędu Wojewódzkiego 
na teren Powiatu. Korzy-

stano z  niego także w  cza-
sie niepokojów na gra-
nicy polsko-białoruskiej. 

Część funduszy, dzięki 
którym zakup nowego „wa-
rzywniaczka” będzie możli-
wy, Komenda pozyskała już 
z  Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Go-
spodarki Wodnej z Białego-
stoku. Pozostałe brakujące 
środki strażacy zamierzają 
pozyskać z poszczególnych 
gmin Powiatu Sokólskiego

– Jestem wdzięczny Pio-
trowi Rećko, Staroście 
Sokólskiemu, a  także wój-
tom oraz ewentualnym 
pozostałym darczyńcom 
za zrozumienie, jak ważną 
kwestią jest dysponowanie 
odpowiednim sprzętem. 
Jako Straż Pożarna dzia-
łamy na rzecz społeczeń-
stwa, a  żeby skutecznie 
pomagać ludziom, mu-
simy posiadać jak najlep-
sze instrumenty gaśnicze 
– wyjaśnił st. bryg. Da-
riusz Wojtecki, Komen-
dant PPSP w  Sokółce.

Druhowie z  pięciu jed-
nostek OSP powiatu so-
kólskiego odebrali pro-
mesy na zakup pojazdów. 
Uroczyste ich przekazanie 
odbyło się w siedzibie Jed-
nostki Ratowniczo-Gaśni-
czej nr 2 w  Białymstoku. 
W  sumie do ochotników 
w całym kraju trafi 675 sa-
mochodów bojowych 

– OSP i jej działalność ma 
olbrzymi wpływ na bez-
pieczeństwo mieszkańców 
naszego powiatu. A  jak 
wszyscy wiemy, jest ono 
najważniejsze, dlatego in-
westowanie w  te formacje 
i  wspieranie strażaków jest 
dla nas kluczowe – mówił 
Piotr Rećko, Starosta So-
kólski. 

Nowe wozy, cztery typu 
ciężkiego i  jeden średnie-
go, trafią do jednostek OSP 
w  Kuźnicy, Nowym Dwo-
rze, Janowie, Suchowoli 
i Jacznie. 

– Jako Zarząd Powiatu 
Sokólskiego bardzo się cie-
szymy, że nasze zabiegi zo-
stały zwieńczone sukcesem. 
Aby ochotnicy skutecznie 
wspierali Państwową Straż 
Pożarną, potrzebne są dwa 
czynniki. Pierwszy to do-
bre wyszkolenie, które już 
mają. Drugi to dobry sprzęt, 
w który właśnie wzbogaciły 
się nasze jednostki – po-
wiedział Jerzy Białomyzy, 
Wicestarosta Sokólski.

Informację o  przekazaniu 
nowych wozów bojowych 
ogłosił już na naradzie 
rocznej podsumowującej 
funkcjonowanie ochrony 

przeciwpożarowej na te-
renie powiatu sokólskiego 
w 2022 r. Sebastian Zdano-
wicz, Podlaski Komendant 
Wojewódzki PSP. Wówczas 
podkreślił, że przydział po-
jazdów właśnie na teren na-
szego powiatu to wymierny 
skutek aktywnych działań 
strażaków w czasie kryzysu 
na granicy z Białorusią. 

Montaż finansowy prze-
kazywanych promes umoż-
liwiły środki jednostek sa-
morządowych, Podlaskiego 
Urzędu Wojewódzkiego, 
dotacji budżetu państwa 
dla jednostek OSP w KSRG 
i  spoza KSRG, Funduszu 
Ubezpieczeniowego oraz 
Narodowego i  Wojewódz-
kiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i  Gospodarki 
Wodnej. 

W  wydarzeniu udział 
wzięli: Bohdan Paszkow-
ski – Wojewoda Podlaski, 
Dariusz Piontkowski – Se-
kretarz Stanu w  MEiN, 
Mariusz Gromko – Senator 
Rzeczypospolitej Polskiej, 
Artur Kosicki – Marszałek 
Województwa Podlaskie-
go, Jerzy Białomyzy - Wi-
cestarosta Sokólski, Maciej 
Borzyszkowski – Prezes 

Zarządu Wojewódzkie-
go Funduszu Ochrony 
Środowiska i  Gospodarki 
Wodnej w Białymstoku, st. 
bryg. Sebastian Zdanowicz 
– Podlaski Komendant 
Wojewódzki PSP, Dariusz 
Wojtecki – Komendant 
Powiatowy PSP, przedsta-
wiciele jednostek OSP i sa-
morządów z gmin, którym 
wręczane były promesy.

Promesy na zakup nowych wozów strażackich oficjalnie przekazanePromesy na zakup nowych wozów strażackich oficjalnie przekazane
SYLWIA MATUK

fot. Mateusz Zalewski
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Po latach ciszy znowu są na fali, zdobyli nagrodęPo latach ciszy znowu są na fali, zdobyli nagrodę
Nadszedł znowu ich czas. W lutym 2023 r. wydali drugą płytę i zdobyli nagrodę słuchaczy w konkursie Polskie-
go Radia Białystok i nadal nie mówią dość. Zespół założyli 16 lat temu. Był to czas pełen wzlotów i upadków, 
odejść i  powrotów. Po długich poszukiwaniach nowego wokalisty wracają na scenę. A  kto, oczywi-
ście sokólski zespół Bad Falcon. O jego perypetiach opowiedział nam gitarzysta, Tomasz Staranowicz

– Inspirujemy się sta-
rym dobrym rockiem. 
Limp Bizkid, P.O.D, Rage 
Aganist The Machine, 
Ramstein czy Pantera. 
Przyświeca nam idea, 
że muzyka rockowa nie 
umarła i  ma się całkiem 
dobrze, a konkretne roc-
kowe riffy dalej potrafią 
przyprawić o  dreszcz – 
tak mówi o  Bad Falcon 
Tomek Staranowicz, gi-
tarzysta sokólskiej grupy 
Falcon. 

Na początku lutego 
spotkało ich nie lada wy-
różnienie. Wzięli udział 
w  konkursie Polskiego 
Radia Białystok „Niebie-
ski Mikrofon” i  wygrali 
nagrodę publiczności. 
Spośród 30 nadesłanych 
zgłoszeń znaleźli się 
w  wytypowanej przez 
jury dziesiątce.

– Przeglądając strony 
internetowe natknąłem 
się na wzmiankę o  kon-
kursie i  nie mówiąc nic 
chłopakom postanowi-
łem nas zgłosić – opowia-
da Staranowicz.

Wahał się przy tym tro-
chę, z  racji muzyki jaką 
wykonują, bo jak przy-
znaje jest to ciężki rock, 
dziś nie tak bardzo po-
pularny jak kiedyś, ale 
postanowił zaryzykować. 
Pozostali członkowie ze-
społu nie mieli o tym po-
jęcia.

Wyniki ogłoszono 
w  momencie, kiedy je-
chali do Szczecina nagry-
wać teledysk do piosenki 
„Nigdy więcej”. Już wtedy 
czuli się ogromnie wy-

różnieni, bo znaleźli się 
w najlepszej dziesiątce. 

– Był to prestiż, że wy-
brano nas spośród 30 ka-
pel z regionu – wspomina 
Tomek.

To grono oznaczało wy-
stęp w  Radiu Białystok, 
więc zaczął się czas inten-
sywnych prób, żeby do-
brze wypaść na koncer-
cie konkursowym. A  nie 
było to wcale takie proste, 
ponieważ każdy z  nich 
oprócz pasji ma mnóstwo 
zajęć zawodowych i obo-
wiązków domowych, 
przez co czasu na granie 
zawsze brakuje.

– Ciągle też zastanawia-
liśmy się, jak odbiorą na-
szą muzykę słuchacze, bo 
„Niebieski Mikrofon” to 
nie tylko nuty rockowe, 
to również pop, jazz czy 
muzyka elektroniczna. 
A nasze dźwięki są dosyć 
ciężkie i nie ma co ukry-
wać, nie jest to muzyka 
tak popularna, jak w  la-
tach 90’ – przyznał.

Chcieli zdobyć nagrodę 
publiczności. To świad-
czyłoby właśnie o tym, że 
ludzie lubią ich muzykę, 
i  że ten werdykt jest jak 
najbardziej prawdziwy. 
No i  ich ciche marzenie 
stało się rzeczywistością, 
nagroda słuchaczy trafiła 
w  ich ręce, za co bardzo 
dziękują odbiorcom, zna-
jomym i  przyjaciołom, 
którzy na nich głosowali. 
Przyznano im również 
nagrodę pieniężną w wy-
sokości 5 tys. zł.

A  JAK TO BYŁO NA 
POCZĄTKU?

– Zespół założyliśmy 
wspólnie z  Mariuszem 
Bienaszem, perkusistą. Po 
przypadkowym spotka-
niu w domu kultury i za-
graniu kilku dźwięków 
postanowiliśmy stworzyć 
coś swojego. I tak w 2007 
r. powstał Bad Falcon. 
Jesteśmy w nim z Mariu-
szem od początku, reszta 
składu trochę się zmie-

niała – wspomina gita-
rzysta.

Początkowo wokalist-
ką była dziewczyna, ale 
muzyka, którą tworzyli, 
okazała się nie dla niej. 
Potem dołączył do ze-
społu męski wokal, który 
wniósł do rocku akcenty 
rapu. Przyznają, że cał-
kiem fajnie to brzmiało. 
Zostali nawet wtedy lau-
reatami Ogólnopolskie-
go Przeglądu Zespołów 
Rockowych w Krakowie. 

– Pojechaliśmy tam je-
dynie z  sześcioma utwo-
rami i  z  takim repertu-
arem zajęliśmy pierwsze 
miejsce. Złapaliśmy wiatr 
w żagle i nakręciliśmy się 
do działania – przyznaje 
Tomasz.

Jakiś czas po finale kra-
kowskiego festiwalu ode-
zwał się do chłopaków je-
den z jego jurorów, Jacek 
Dewódzki, były wokalista 
Dżemu. Zaproponował 
im przyjazd na swoje uro-
dziny i zagranie na nich.

– To wtedy tak naprawdę 
wkręciliśmy się w  świat 
muzyczny. Na imprezie 
urodzinowej poznaliśmy 
mnóstwo znanych mu-
zyków i drzwi zaczęły się 
nam otwierać. Zaczęto 
nas zapraszać na większe 
wydarzenia w Polsce. Ko-
lejnym takim znaczącym 
był występ we Wrocławiu 
z zespołem SQUAD, czyli 
z  Wojciechem Pilichow-
skim i  Markiem Raduli 
– przywołuje wspomnie-
nia.

To był czas, kiedy kon-
certy organizowano ma-
sowo, ludzie chcieli wy-
chodzić z domu, żeby się 
na nich bawić, żeby spo-
tykać ulubionych wyko-
nawców. Bad Falcon też 
obficie koncertował zali-
czając przy tym kolejne 
sukcesy. Można do nich 
zaliczyć min. FAMA 2008 
w  Białymstoku i  zajęcie 
I  miejsca, Garage Power 
Goniądz – I miejsce, Roc-
kowania 2009 w Hajnów-
ce, gdzie wystąpili jako 
jedna z gwiazd festiwalu, 
Koncert w Radio Czwór-
ka z  emisją na antenę, 
Basowiszcza, Rock na Ba-
gnie i wiele innych.

W  2009 r. zespół wy-
dał debiutancki album 
pt. „Standard” w  którym 
ukazało się dziesięć kom-
pozycji. Promowały one 
teledyski do utworów 
„Czas” i „Tańcz”. Płytę na-
grano w jednym z czoło-
wych w  Europie studiów 
nagraniowych „Studio 
Hertz”. 

– W  tamtych czasach, 
do wydania płyty mu-
siała być zaangażowana 
agencja, nie można było 
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tego zrobić samemu, jak 
dzisiaj cyfrowo. Po roze-
słaniu utworów do kilku 
z  nich odezwała się do 
nas Agencja Fonogra-
ficzna Polskiego Radia, 
z  propozycją nawiązania 
współpracy – opowiada 
gitarzysta, dodając, że nie 
mógł wtedy uwierzyć, że 
będą współdziałać z  wy-
twórnią, promującą wiel-
kie gwiazdy.

PO WZLOCIE 
NADSZEDŁ UPADEK

Tak jak osiągali suk-
ces za sukcesem, tak też 
w pewnym momencie za-
częło się coś psuć. Woka-
lista zmienił miejsce za-
mieszkania i  spotykanie 
się na częstych próbach 
było wręcz niemożliwe. 
A  skoro nie ćwiczyli to 
i  przestali występować. 
Trzeba było szukać nowe-
go wokalu, a to wcale nie 
taka prosta sprawa.

– O ile muzyków jest ła-
two znaleźć, tak z  woka-
lem jest to bardzo trud-
ne. Zaczęło się wszystko 
sypać. Z  Mariuszem 
próbowaliśmy ratować 
sytuację, grając instru-
mentalnie, ale nie zdało 
to egzaminu na dłuższą 
metę. Bad Falcon przestał 
istnieć – przyznaje.

Dużo czasu musiało mi-
nąć, aż obudzili się z  le-
targu. Nastąpił przełom. 
Tomek dostał propozycję 
zagrania z  innym zespo-
łem z  Białegostoku. Traf 
chciał, że jego skład nie 
był pewny, więc Tomek 
zaproponował wokaliście 
próby w Sokółce. Do for-
macji dołączył ponownie 
Robert Czerski, basista. 

– Nie można powie-
dzieć, że Bad Falcon 
znów zaczął istnieć. Po-
czątkowo spotykaliśmy 
się po prostu, żeby ze 
sobą pograć. Artur Sza-
bałowski, nasz nowy wo-
kalista odnalazł się nawet 
w rapowych nutach, któ-
re wcześniej tworzyliśmy 
– wyjaśnia.

Od tamtego momen-
tu zespół gra w  składzie: 
Artur Szabałowski (wo-
kal), Tomasz Staranowicz 
(gitara), Robert Czerski 
(bas) i  Mariusz Bienasz 
(perkusja).

Pierwszym wspólnym 
dziełem był utwór „Klą-
twa”, który w  wykonaniu 
nowego wokalisty wy-
szedł rewelacyjnie. To był 
ich impuls do dalszej pra-
cy. Zastanawiali się jedy-
nie nad nazwą kapeli. Ale 
żeby nie zaczynać wszyst-
kiego od początku zosta-
li przy Bad Falcon. Było 

im żal tego co udało się 
wcześniej osiągnąć. Byli 
ciekawi też jak na nowy 
rodzaj muzyki zareagują 
ich fani.

– Mocne rockowe riffy 
w  połączeniu z  chary-
zmatycznym rockowym 
stylem śpiewania Artu-
ra tworzą nietuzinkowy 
ostry rock. Ale słucha-
cze przyjęli to bardzo 
entuzjastycznie, o  czym 
przekonaliśmy się pod-
czas pierwszego kon-
certu w  nowym składzie 
w  Hajnówce. Byliśmy 
bardzo zaskoczeni, bo lu-
dzie podchodząc do nas 
mówili, że przyjechali, bo 
dowiedzieli się że będzie-
my występować – wyja-
śnił Tomek. 

Tu historia się powta-
rza, bo tak jak pojechali 
w  2007 r. na krakow-
ski festiwal z  sześcioma 
utworami, tak w Hajnów-
ce mieli ich też tylko tyle. 
Odbiór był jednak pozy-
tywny. Tylko jak przyzna-
je rozmówca zmieniły się 
czasy i  teraz żeby zaist-
nieć muzycznie, nie wy-
starczy samo śpiewanie 
i granie na koncertach.

– Trzeba zaistnieć w In-
ternecie. Także czekało 
nas intensywne tworze-
nie nowych klipów, a  co 
za tym idzie więcej prób, 
mniej bycia w  domu. 
Było ciężko trzeba to 
głośno przyznać. Ale po 
burzy zawsze wychodzi 
słońce i  obiecaliśmy so-
bie, że jak wydamy nową 
płytę to zrobimy chwilę 
odpoczynku – dodaje. 

W 2021 r. zespół wypu-
ścił teledysk do piosenki 
„Wiara” jako zapowiedź 
nowej płyty. W 2022 po-
wstały kolejne 3 klipy do 
utworów „Dwutlenek 
węgla” „Dla bezsilnych” 
i  „Nigdy więcej”. W  re-
zultacie 17 lutego br. Bad 
Falcon wydał oficjalnie 
płytę „Przebudzenie” 
składającą się z 12 autor-
skich utworów. Cieka-
wostką jest, że teledyski 

nagrywali samodzielnie. 
Cyfrowy produkt moż-
na nabyć już chociażby 
w Empiku, ale w planach 
mają jej fizyczne wyda-
nie.

– Tytuł albumu nie bie-
rze się znikąd. Nawiązuje 
do historii zespołu i  jego 
przebudzenia – śmieje się 
gitarzysta. 

Znaleźli również agen-
cję, która pomogła im 
wejść na portale stre-
amingowe. I  obecnie są 
dostępni praktycznie na 
wszystkich możliwych 
streamach, takich jak 
Spotife, Apple, iTunes, 
YouTube, YouTube Mu-
sic, czy nawet TicToc.

– Wszędzie jest nas peł-
no. Nasi starzy fani są na-
dal z  nami, dołączyli do 
nich nowi. Założyli na-
wet nasz Fanpage, na któ-
rym już jest 150 osób. Jest 
to bardzo fajne i  wciąż 
napędza nas do pracy – 
kończy.

Myślą o  fizycznym wy-
daniu płyty, Po zdobyciu 
„Niebieskiego Mikrofo-
nu” postanowili, że chwi-
lę odpoczną, poświęcą się 
dla rodziny. Nie spiesząc 
się już tak jak kiedyś pla-
nują wyjazdy na kolejne 
koncerty, a  nawet kom-
ponują nowe utwory.

słuchaczy Polskiego Radia "Niebieski Mikrofon"słuchaczy Polskiego Radia "Niebieski Mikrofon"
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– Nasi pracownicy wy-
konują codziennie ciężką 
pracę, a  to dlatego, że za-
pewniają opiekę osobom 
tak naprawdę będących na 
ostatnim etapie swojego ży-
cia. Staramy się, aby niejed-
nokrotnie ostatnie chwile 
ich egzystencji przebiegały 
godnie i w jak największym 
odizolowaniu od bólu – 
rozpoczyna Karol Puszko, 
dyrektor SPZOP w  Kryn-
kach, z którym rozmawiali-
śmy o trudach codzienności 
medyków.  

Puszko porównywał pra-
cę na obecnie piastowanym 
stanowisku kierowniczym, 
z  poprzednio wykonywa-
nym, w  Urzędzie Pracy. 
I  przyznał, że ta w  służbie 
zdrowia jest inna niż gdzie-
kolwiek indziej.

– Tu obcujemy codzien-
nie z  chorymi i  ich rodzi-
nami. Problemy zdrowotne 
pacjentów czy też kłopoty 
rodzin stają się po części 
naszymi zmartwieniami – 
przyznaje Puszko.

Starają się na bieżąco je 
rozwiązywać, pomagać 
w  koniecznych czynno-
ściach, chociażby takich, jak 
pozyskiwanie dokumentów. 
Utrzymują też stały kontakt 
z  rodzinami pacjentów, in-
formując je o bieżącym sta-
nie zdrowia podopiecznych.

Bardzo trudnym okresem 
dla wszystkich szpitali była 
pandemia. Wzmożone za-
chorowania wirusowe zda-
rzały się również w  kryń-
skim zakładzie. Pacjenci 
musieli być izolowani od 
swoich bliskich, co bardzo 
źle wpływało na ich stan fi-
zyczny i psychiczny.

– Rodziny miały zakaz 
odwiedzin chorych, a  my 
obserwowaliśmy u  nich 
ogromną tęsknotę. Nie po-

magało nam to w  niczym. 
Dlatego staraliśmy się udo-
stępniać rozmowy telefo-
niczne, czy też tak zwane 
widzenie przez okno, aby 
jak najmocniej łagodzić ne-
gatywne skutki pandemii – 
wspomina dyrektor. 

Każdy pacjent traktowa-
ny jest u  nich indywidual-
nie. Czasem bliższe relacje 
z niektórymi z nich są nie-
możliwe bądź utrudnione 
z uwagi na zaburzenia psy-
chiatryczne, które u  nich 
występują. Osoby takie nie-
jednokrotnie nie mają po-
czucia świadomości co się 
z nimi dzieje, gdzie przeby-
wają czy też jaki jest stan ich 
zdrowia. Jednak dyrektor 
placówki zaznacza, że cała 
obsługa stara się poświęcać 
każdemu tyle samo czasu 
i uwagi.

Opieka w SPZOP różni się 
znacznie od tej wykonywa-
nej w szpitalach. Pracowni-
cy służby zdrowia nie leczą 
tam chorych, ale starają się 
zapewnić im jak najlepsze 
warunki życia.

– Nie trafiają do nas pa-
cjenci z  chorobami aktyw-
nymi, tylko tacy, u  których 
schorzenie zostało zaleczo-
ne, a  do dalszego funkcjo-
nowania potrzebują opieki 
i pielęgnacji całodobowej – 
mówi Karol Puszko. 

Zakład składa się z dwóch 
oddziałów. Pierwszy z  nich 
przeznaczony jest dla osób 
z chorobami somatycznymi, 
czyli pacjentów leżących np. 
po udarach. Drugi to zakład 
dla chorych ze schorzenia-
mi o podłożu psychiatrycz-
nym, np. z  Alzhaimerem, 
zaburzeniami poznawczy-
mi, czy demencją starczą.

Dyrektor zapytany o to, co 
sprawia największe trudno-
ści przyznał, że chyba zarzą-
dzanie zespołem ludzi.

– Nieważne jakie stanowi-
sko kierownicze się piastu-
je, to zawsze najtrudniejszą 
czynnością jest kierowanie 
pozostałymi pracownika-
mi. Ja mam to szczęście, że 
w SPZOP tworzymy zgrany 
zespół i  wszelkie proble-
my staramy się rozwiązy-
wać wspólnie i  na bieżąco. 

Kiedy pracuje się z  ludźmi, 
prawidłowe relacje między 
wszystkimi odgrywają jed-
ną z  kluczowych ról – do-
daje. 

Innym bardzo trudnym, 
a  nawet najtrudniejszym 
aspektem jest obcowanie 
ze śmiercią, z  którą w  za-
kładzie personel styka się 
często. Szczególnie trudne 
jest informowanie rodzin 
o  śmierci ich bliskich. Bo 
niejednokrotnie do samego 
końca mają oni nadzieję na 
wyzdrowienie członka ro-
dziny.

– Nigdy nie wiemy czy 
dziś nie odejdzie któryś 
z  naszych pacjentów. Są 
sytuacje, gdy trafiający do 
nas przebywają w zakładzie 
bardzo długi czas, ale są też 
i takie, kiedy pacjent umie-
ra dość szybko. I  to wiąże 
się z  trudnymi emocjami 
u wszystkich, bo ze śmiercią 
nie da się oswoić – mówi.

Są też przyjemne mo-
menty. Należą do nich na 
przykład takie chwile, kie-
dy osoba, przebywająca 
w  zakładzie już jakiś czas 

i zaczyna się lepiej czuć, nie 
tylko fizycznie, ale i  emo-
cjonalnie.

– Mamy pacjentów, któ-
rzy przeżywają u  nas bar-
dzo długi okres życia. Je-
den z  takich jest z  nami 
już 18 lat, a stan jego zdro-
wia znacznie się popra-
wił. W  zakładzie przebywa 
także kobieta, która w  tym 
roku skończy 100 lat i  jest 
to osoba w  miarę sprawna 
fizycznie i  psychicznie. Dla 
takich właśnie pacjentów 
bardzo fajnie jest tu praco-
wać – wyjaśnia.

Na zakończenie przyznał, 
że praca na kierowniczym 
stanowisku w  szpitalu na-
uczyła go przede wszystkim 
pokory. 

– Obcowanie z  chorymi 
osobami, często bardzo nie-
zaradnymi, wzbudziły we 
mnie jeszcze większą empa-
tię. I uczuciem tym staramy 
się obdarowywać pacjentów 
do nas trafiających. Służy-
my tym, którzy tego najbar-
dziej potrzebują – kończy.

Na co dzień opiekują się osobami bezbronnymi, często takimi, którymi rodzina nie jest już w stanie za-
jąć się w warunkach domowych. Zapewniają im całodobową uwagę i pielęgnację. Dbają o stworzenie 
godnych warunków w ostatnim etapie ich życia. Mowa o personelu pracującym w SPZOP w Krynkach

Ta praca uczy empatii i pokoryTa praca uczy empatii i pokory



INFO Sokółka nr 280 918 kwietnia 2023 r.

PATRYCJA ZALEWSKA
fot. Jarosław Stasiulewicz

Szkoły z  powiatu sokól-
skiego licznie uczestniczy-
ły w  XXVI Powiatowych 
Biegach Przełajowych im. 
Ks. Dariusza Sańko pod 
patronatem Starosty Sokól-
skiego. Impreza odbyła się 
na dobrze przygotowanych 
trasach przełajowych go-
ścinnej gminy Szudziałowo. 

Oficjalnego otwarcia za-
wodów dokonał Tadeusz 
Tokarewicz, Wójt Szudzia-
łowa. Gospodarz gminy 
serdecznie powitał zawod-
ników oraz ich opiekunów. 
Startującym życzył sukce-
sów i  satysfakcji ze zdoby-
tych miejsc. 

– Każdy może czuć się 
zwycięzcą, jeśli dobiegnie 
do mety – podkreślił.

Sześć najszybszych osób 
z  każdej grupy wiekowej, 
przy podziale na chłop-
ców i  dziewczęta, otrzyma-
ło pamiątkowe dyplomy. 
A pierwsza trójka medale.

– Medale są tylko 3, ale 
pierwsza piętnastka będzie 
reprezentowała nasz powiat 
na półfinałach wojewódz-
kich, dlatego warto się sta-
rać o każde miejsce – mówił 
Krzysztof Bach, Dyrektor 
Szkoły Podstawowej im. 
Bohaterów Powstań Naro-
dowych w Szudziałowie.

Według niego tegorocz-
ne zawody były na wyso-
kim poziomie i  przebiegły 
w  iście sportowej atmosfe-
rze. Frekwencja dopisała. 
Pogoda także, chociaż mo-
gło być nieco cieplej.

Po biegach na sportow-
ców czekała gorąca herbata 
i  strawa, m.in. bigos przy-
gotowany przez Specjalny 
Ośrodek Szkolno-Wycho-
wawczy w Sokółce. I coś na 
uzupełnienie strat cukru od 
Zespołu Szkół Rolniczych 
w Sokółce.

– Organizatorzy przyczy-
nili się do tego, że mamy tak 
wspaniałe, udane zawody. 
Świadczą o  tym uśmiechy 
dzieci, które widzieliśmy 
przez szybę autokarów od-
jeżdżających z  naszej gmi-
ny. To dowód na to, że takie 
imprezy mają sens i  warto 
je organizować – podsumo-
wał Bach.

Trasa była trudna, dużo 
błota, w  które wbijały się 
kolce butów sportowych. 
Sporo wzniesień, ale za-
wodnicy nie narzekali. Taki 
jest charakter przełajów.

– Na początku trasy była 
duża górka, z której się nie-
samowicie szybko zbiegało. 
Najtrudniej jest w  środko-
wym odcinku, kiedy już 
brakuje sił po pierwszym 
"przysprintowaniu", a  po-
tem ma się cały czas plecy 
nad sobą – relacjonowa-
ła Julia Rafałowska z  LO 
w  Suchowoli, zdobywczyni 
I miejsca w swojej kategorii.

Organizatorami imprezy 
byli: Powiat Sokólski, Gmi-
na Szudziałowo, Powiatowy 
Związek Sportowy w  So-
kółce i  Szkoła Podstawowa 
w  Szudziałowie, Nadle-
śnictwo Krynki z  siedzibą 
w  Poczopku, Zespół Szkół 
w Sokółce. 

Zarząd Powiatu Sokólskie-
go ufundował najlepszym 

zawodnikom i  zawodnicz-
kom w  poszczególnych ka-
tegoriach wiekowych dy-
plomy i medale.

Pracownicy Starostwa 
Powiatowego w  Sokół-
ce odpowiedzialni byli za 
opiekę i  bezpieczeństwo 
uczestników na trasach, 
wydawaniem posiłków za-
wodnikom, wręczaniem dy-
plomów i  medali, obsługą 
muzyczną imprezy i opieką 
nad biurem zawodów. 

Sędzią głównym zawodów 
był Krzysztof Bach, a starte-
rem Jarosław Klejnonauczy-
ciel Szkoły Podstawowej 
w  Czerwonce i  Chodorów-
ce Nowej nauczyciel wycho-
wania fizycznego.

Biuro zawodów prowadzi-
ły uczennice klasy II z  Ze-
społu Szkół w Sokółce. 

O  trasy biegowe zadbali 
pracownicy Nadleśnictwa 
Krynki, Lasów Państwo-
wych oraz Referatu komu-
nalnego w Urzędzie Gminy 
w  Szudziałowie i  nauczy-
ciele wychowania fizyczne-
go ze Szkoly Podstawowej 
w Szudziałowie. Opiekę me-
dyczną sprawowała Doro-
ta Gudalewska, nauczyciel 
ZSR w  Sokółce z  uczniami 
ze Szkolnego Koła Pierw-
szej Pomocy wraz z  zespo-
łem medycznym „Medival” 
z  Białegostoku. Nad bez-
pieczeństwem na drodze 
gminnej Szudziałowo – Sło-
ja czuwali funkcjonariusze 
SG w  Szudziałowie oraz 
funkcjonariusze Komendy 
Powiatowej Policji w Sokół-
ce.

Trasa nie była łatwa, ale zawody udaneTrasa nie była łatwa, ale zawody udane
OBWIESZCZENIE STAROSTY SOKÓLSKIEGO

z dnia 17 kwietnia 2023 r.

Na podstawie art. 11f ust. 3 i 4 oraz art. 11c – ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szcze-
gólnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (t. 
j. Dz. U. z 2023r., poz. 162) oraz art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postę-
powania administracyjnego (t. j. Dz. U. 2022r., poz. 2000 z późn. zm.), Starosta Sokólski 
informuje, że w dniu 17 kwietnia 2023r. na wniosek Burmistrza Sokółka, Plac Kościuszki 
1, 16-100 Sokółka z  dnia 7 lutego 2023r., decyzją nr 1/23, znak OŚA-V.6740.7.1.2023 
zezwolił na realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa i rozbudowa dróg gmin-
nych nr 103854B i 103732B Kundzin – Orłowicze, gmina Sokółka, powiat sokólski” 
z jednoczesnym zatwierdzeniem podziału nieruchomości.

Decyzja o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej dotyczy następujących nieru-
chomości:
Działki objęte inwestycją, stanowiące pas dróg gminnych nr 103854B i 103732B:
1. Gmina Sokółka – jednostka ewidencyjna 201108_5  Sokółka:
• Obręb 0023 Kundzin, działki o  nr ewidencyjnym: 152, 128/1, 146/1, 141/6, 141/5, 
127/10. 
• Obręb 0034 Orłowicze, działki o nr ewidencyjnym: 1009/3, 1010, 1008, 1011, 1012, 
1013, 1009/4, 1009/2, 1017.
Działki po podziale (pogrubione numery) przeznaczone pod inwestycję:
- do włączenia w pas drogi gminnej Nr 103854B:
1.  Gmina Sokółka - jednostka ewidencyjna 201108_5  Sokółka:
• Obręb 0034 Orłowicze, działki o nr ewidencyjnych: 377/2 (z podziału działki 377), 
382/2 (z podziału działki 382), 383/2 (z podziału działki 383), 384/2 (z podziału działki 
384), 385/2 (z podziału działki 385), 386/2 (z podziału działki 386), 407/3 (z podziału 
działki 407/2), 408/3 (z podziału działki 408/1), 387/4 (z podziału działki 387/1).
- do włączenia w pas drogi gminnej Nr 103732B:
2.  Gmina Sokółka - jednostka ewidencyjna 201108_5  Sokółka:
• Obręb 0034 Orłowicze, działki o nr ewidencyjnych: 474/2 (z podziału działki 474), 
454/2 (z podziału działki 454), 489/1 (z podziału działki 489), 456/2 (z podziału działki 
456), 491/4 (z podziału działki 491/3),
• Obręb 0023 Kundzin, działki o  nr ewidencyjnych: 140/2 (z  podziału działki 140), 
141/10 (z  podziału działki 141/7), 161/1 (z  podziału działki 161), 138/7 (z  podziału 
działki 138/5), 141/8 (z podziału działki 141/4).
- działka objęta inwestycją nie będąca pasem drogowym, a  podlegająca włączeniu 
w całości w pas drogi gminnej nr 103732B:
3. Gmina Sokółka – jednostka ewidencyjna 201108_5  Sokółka:
• Obręb 0023 Kundzin, działka o nr ewidencyjnym: 128/2. 

Działki powstałe z  podziału (pogrubione numery), przeznaczone do przejęcia pod 
drogę, stają się własnością Gminy Sokółka z dniem, gdy decyzja Starosty Sokólskiego 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej stanie się ostateczna.

Postępowanie administracyjne w sprawie odszkodowania za nieruchomości przejęte 
pod pas drogowy prowadzone będzie w Wydziale Geodezji, Katastru i Nieruchomości 
w Starostwie Powiatowym w Sokółce.

Zgodnie z art. 41 ustawy Kodeks postępowania administracyjnego w toku postępowa-
nia strony oraz ich przedstawiciele i pełnomocnicy mają obowiązek zawiadomić organ 
o każdej zmianie swego adresu, ponieważ w razie zaniedbania tego obowiązku doręcze-
nie pisma pod dotychczasowym adresem ma skutek prawny.

Zgodnie z art. 18 ust. 1e ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i  realizacji 
inwestycji w zakresie dróg publicznych w przypadku, w którym dotychczasowy właści-
ciel lub użytkownik wieczysty nieruchomości objętej decyzją o zezwoleniu na realiza-
cję inwestycji drogowej odpowiednio wyda tę nieruchomość lub wyda nieruchomość 
i opróżni lokal oraz inne pomieszczenia niezwłocznie, lecz nie później niż w terminie 
30 dni od dnia:
1) doręczenia zawiadomienia o wydaniu decyzji, o której mowa w art. 17,
2) doręczenia postanowienia o  nadaniu decyzji o  zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej rygoru natychmiastowej wykonalności albo
3) w którym decyzja o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej stała się ostateczna
- wysokość odszkodowania powiększa się o kwotę równą 5% wartości nieruchomości 
lub wartości prawa użytkowania wieczystego.

 
Strony niniejszego postępowania mogą zapoznać się z  treścią decyzji w  Starostwie 

Powiatowym w  Sokółce w  Referacie Architektury i  Budownictwa, ul. Piłsudskiego 8,                 
16-100 Sokółka, pokój nr 58, od poniedziałku do piątku w godz. 7.30-15.30.

Od decyzji służy odwołanie do Wojewody Podlaskiego w Białymstoku za pośrednic-
twem Starosty Sokólskiego, w terminie 14 dni od dnia otrzymania decyzji przez wnio-
skodawcę lub zawiadomienia pozostałych stron o jej wydaniu. Zgodnie z art. 49 ustawy 
z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania administracyjnego, w związku z art. 11f 
ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i reali-
zacji inwestycji w zakresie dróg publicznych, zawiadomienie stron postępowania uważa 
się za dokonane po upływie 14 dni od dnia publicznego ogłoszenia poprzez obwieszcze-
nie w Starostwie Powiatowym w Sokółce, w Urzędzie Miejskim w Sokółce, w Biuletynie 
Informacji Publicznej tych urzędów, które nastąpi w dniu 17 kwietnia 2023r., a  także 
w prasie lokalnej.
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Soroczy Mostek, pow. so-
kólski, gm. Janów to bar-
dzo mała wieś, powstała 
w 2. połowie XVIII wieku. 
Przed odnalezieniem do-
kumentu nie było jasne 
z jakich powodów i kiedy 
dokładnie miejscowość 
powstała. Prezentowany 
przywilej królewski wyja-
śnia, że monarcha nadał 
niewyrobione grunta bo-
jarom z klucza chodorow-
skiego, którzy nie mieli wła-
snej ziemi i  zabudowań, 
a przez to musieli mieszkać 
po wsiach jako komornicy. 
Po trzebieży lasu i  zago-
spodarowaniu się boja-
rzy Siniłowie i  Ostrow-
scy mogli tu mieszkać 
i  gospodarzyć. Przez 6 
lat byli też zwolnieni od 
wszelkich podatków. 

Nazwa miejscowości 
wywodzi się zapewne od 
wschodniosłowiańskie-
go przymiotnika „soro-
czy” (soroka czyli sroka). 

„August III z  Bo-
żej łaski Król Polski.
Oznajmujemy tym li-
stem przywilejem naszym 
wszem wobec i  każdemu 
z osobna, komu o tym wie-
dzieć należy. Iż za podaną 
supliką do Komisji Naszej 
Skarbowej od bojar podda-
nych naszych klucza cho-
dorowskiego, ekonomii 
grodzieńskiej Franciszka 
i  Bartłomieja Ostrow-
skich, Pawła i Mikołaja Si-

Soroczy Mostek

Po czterech godzinach 
w  słuchawce usłyszałem 
zaspane „halo”.

– Dzień dobry. Chciał-
bym porozmawiać o syste-
mie OPOS. O tym systemie 
dla studentów.

– A no, słucham.
– Po pierwsze, bardzo 

krzywdząca nazwa. Opo-
sy są spoko. Inteligentne, 
fajne i  odporne na wście-
kliznę, czego nie da się 
powiedzieć o waszym sys-
temie. Po drugie, dostaję 
z  systemu wiadomość, że 

muszę obiegówkę wypeł-
nić.

– To jaki problem? Pan 
wypełni.

– A  problem jest taki, że 
od ponad miesiąca nie je-
stem studentem. Mając na 
myśli „od ponad miesiąca” 
mam na myśli tak jakieś 
z dziesięć lat.

– Nie jest pan studentem?
– Nie.
– I dostaje pan wiadomo-

ści z systemu?
– No tak.
– Dziwne.
– Dziwni są artyści i  lu-

dzie tworzący ciekawe roz-
wiązania technologiczne. 

Ta sytuacja jest po prostu 
debilna.

– No powiem panu, że jak 
pan nie jest studentem, to 
nie musi pan robić obie-
gówki.

– Nie miałem najmniej-
szego zamiaru. Tylko ja nie 
chcę od was dostawać maili.

– No mógłby pan zapisać 
się na jakieś nowe studia 
i  sytuacja by się sama roz-
wiązała… No ale wtedy by 
pan musiał obiegówkę ro-
bić.

– Proszę pana, pięć lat 
zmarnowałem na to, żeby 
mi psuli talenty. A  te ma-
ile jeszcze więcej mi czasu 
marnują i psują.

– Hmmm. No ciężka spra-
wa.

– Może lekka, może cięż-
ka, brak mi narzędzi dia-
gnostycznych. Zróbcie tak, 
żeby do mnie maile nie 
przychodziły.

– A  może to było tak, że 
pan lunatykował i się zapi-
sał na jakieś studia?

– No chyba pan żartuje.
– No dobra, ja zaraz w sys-

temie znajdę pana i  odha-
czę, że nie jest pan stu-
dentem. To maile powinny 
przestać przychodzić.

– Dziękuje bardzo. Do 
usłyszenia za rok.

– Słucham?
– No przecież co roku 

dzwonię. W tej samej spra-
wie. Dobrego dnia.

Kamyk
fot.Pixabay

Wrzuć na LUZ ;)

niłów w pokomornym po 
wioskach tułających się, 
przytulenia w  potomne 
czasy żądających. Mając 
wzgląd nad onymi ludź-
mi za rekomendacją Pa-
nów Rad Naszych, umy-
śliliśmy tymże ludziom 
poddanym naszym i  ich 
potomkom, dla posiedle-
nia się na całe onych życie 
i  dla pomnożenia intrat, 
także usług skarbowi na-
szemu, nadać trzebieży 
lasu kawał na uroczyszczu 
Soroczy Mostek nazwa-
nym, w  zajmisku tegoż 
uroczyszcza niedawnemi 
laty i  w  roku przeszłym 
poddanym naszym wsiów 

Sitawki, Teoliny i  Biało-
usów pozwolonym i  na-
danym, zbywającego na 
włók 3-4 plus-minus co się 
z pomiary pokaże wynieść 
mogącego (…) końcem od 
ściany zajmiska wsi Teoli-
ny i Białousów kończącego 
się z  sianożęciami, zaro-
ślami, bagnami, wodami 
w tej cirkumferencji będą-
cymi, którzy to bojarowie 
Franciszek i  Bartłomiej 
Ostrowscy, Paweł i Miko-
łaj Siniły supra mianowa-
ni. I gdyby ich tam więcej 
osiadać miało, po wyjściu 
lat 6 wolności od czyn-
szu i wszelkich podatków 
z  racji niewyrobionego, 

w  dalsze lata tak czynsz 
jako też i inne drobne po-
datki z każdej włóki płacić 
powinni będą do skarbu 
naszego, także zwykłe po-
winności pełnić według 
postanowienia skarbowe-
go administracji naszej 
grodzieńskiej potemu 
jako i drudzy poddani nasi 
bojarowie do skarbu na-
szego wnoszą i  powinno-
ści odbywają bez uciemię-
żenia tychże poddanych.
Wolne przy tym mieć 
mają ciż bojarowie i  ich 
potomki robienie piwa na 
własną potrzebę na Święta 
Bożego Narodzenia, Wiel-
kanocne i Zielone Świątki, 

także na chrzciny i wese-
la bez żadnej od nikogo 
przeszkody i  płacenia, 
porządkiem jednak re-
wizji generalnej i  ustaw 
komisarskich w  opłaca-
niu kapszczyzny, który 
obręb wytrzebiska lasu 
wiele się pokarze włók 
z wymiaru przez mierni-
czego ze wszystką onego 
cirkumferencją, sianożę-
ciami, bagnami, wodami, 
zaroślami tym naszym 
przywilejem stwierdzamy 
i  nadajemy. Wolni są ciż 
bojarowie i  ich potom-
kowie za wyrobieniem 
tego wytrzebiska grunta 
zarabiać i  wszelkich so-
bie wynajdować pożyt-
ków bez żadnej od niko-
go przeszkody i  płacenia 
z  wolnym pastwiskiem 
bydła w  brzegach bagna 
puszczy naszej do tego 
zajmiska przypierających. 
Co My i Najjaśniejsi Na-
stępcy nasi łaskawie i nie-
naruszenie dotrzymać 
deklarujeny. Prawa ko-
ścielne i  Rzeczypospoli-
tej zachowując w całości. 
(…) Dan w  Warszawie 
dnia 23 III 1763 roku. Pa-
nowania Naszego XXX 
roku. Augustus Rex”.

GRZEGORZ RYŻEWSKI
Główny Specjalista

w Narodowym Instytucie
Dziedzictwa

Sto lat
studentności
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KAMILA BIAŁOMYZY
fot. Maciej Białobłocki

Umożliwi im to do-
finansowanie, które 
otrzymało aż szesna-
ście lokalnych klubów

– Czuję olbrzymią 
dumę ze sportowców, 
którzy trenują w  klu-
bach Powiatu, zwłaszcza 
że odnoszą olbrzymie 
sukcesy indywidualnie 
i  drużynowo. Młodzi 
bokserzy dostają powo-
łania do Kadry Naro-
dowej, szczypiorniści 
grają w  II lidze, rozwija 
się tenis, kolarstwo, pły-
wanie. Dzięki wspania-
łym trenerom dzieci za-
czynają się fascynować 
aktywnością fizyczną, 
a  jej wpływ na rozwój 
młodego człowieka jest 
przecież ogromny – po-
wiedział Piotr Rećko, 
Starosta Sokólski.

Starosta podpisał 
z  przedstawicielami aż 
16 klubów sportowych 
działających na terenie 
Powiatu Sokólskiego 
umowy o  dofinansowa-
nie. Łączna kwota, któ-
rą Powiat wsparł w  ten 
sposób lokalnych za-
wodników, to aż 200 ty-
sięcy złotych. Pieniądze 

zostaną przeznaczone 
m.in. na zakup sprzętu 
i  strojów sportowych, 
opłaty startowe na za-
wodach czy wyjazdy na 
zgrupowania.

– Z  całego serca dzię-
kuję Wam za Waszą au-
tentyczną pracę z  mło-
dzieżą. Człowiek, który 
przeszedł wychowanie 
poprzez członkostwo 
w  klubie sportowym, 
poszedł najlepszą ścież-
ką rozwoju. Im częściej 
staje się w  ringu czy na 
boisku, tym mocniej się 
wie, jak ważny jest sza-
cunek wobec przeciw-
nika i  wobec drugiego 
człowieka – zauważył 
Starosta.

Wśród beneficjentów 
są: LKS „Dąb”, LUKS 
Krynki, Sokólski Klub 
Tenisa Stołowego, So-
kólskie Stowarzyszenie 
Bilardowe przy Klu-
bie Bilardowym LP, KS 
„Szczypiorniak”, Com-
bat Sports Academy, 
UKS Boxing Sokółka, 
Akademia Sportu Fal-
con, UKS „Omega”, UKS 
„Start”, UKS „Orliki”, 
UKS „Mikolo”, KS „So-
kół 1946 Sokółka”, UKS 
„Feniks”, LUKS 
„Orient Sokółka” 
i UKS „Batory”.



INFO Sokółka nr 28018 kwietnia 2023 r.12

Jedną bramkę zdobyli, trzy straciliJedną bramkę zdobyli, trzy stracili

ISSN 2450-599X
Wydawca:

Powiatowy Dom Kultury w Sokółce
ul. Mickiewicza 11, 16 -100 Sokółka

redakcja@infosokolka.pl
www.infosokolka.pl

EWA BOCHENKO
fot. Mateusz Zalewski

Zapowiadało się nieźle, ale 
ostatecznie to nie był najlepszy 
mecz naszych piłkarzy. „So-
kół” stracił okazję na wygraną, 
jednak zawodnicy są świadomi 
błędów i  już pracują nad ich 
poprawą 

– Słabo weszliśmy w  to spo-
tkanie. Niestety przeciwnik 
wysoko podchodził, atakował, 
nie potrafiliśmy przed tym się 
ustrzec – mówi Radosław Ka-
belis, trener Klubu Sportowego 
„Sokół 1946 Sokółka”.

Za nami mecz rozegrany 
przez sokólską drużynę z  GKS 
Gródek. Zakończył się przegra-
ną naszych. Pierwszą bramkę 
Sokół stracił po kontrze, gdzie 
piłkarze za łatwo pozwolili pił-
ce wyjść spod ich pola karne-
go. Potem, w  drugiej połowie, 
zaczynali odzyskiwać kontrolę, 
przejmując inicjatywę. 

– Fajnie nam się układało. 
Niestety kolejne błędy w  usta-
wieniu i  indywidualne zdecy-
dowały o  tym, że straciliśmy 
kolejne bramki. Szczególnie 
bardzo boli druga, bo wówczas 
na boisku toczyła się naprawdę 
dobra gra. Konstruowaliśmy 
sprzyjające sytuacje, mieliśmy 

takie ze dwie, a nawet trzy, gdzie 
powinniśmy zdobyć punkty – 
tłumaczy. 

Ale nie zdobyli. Mimo to, nasi 
piłkarze nie poddawali się, do 
końca próbowali wyżej zagrać, 
na trzech obrońców. Niestety, 
jak tłumaczy trener, w bocznym 
sektorze przeciwnik zawodowy 
wykorzystywał błędy w ich usta-
wieniu. 

– Ciągle nie potrafimy kory-
gować tego, że któryś z naszych 
kolegów na murawie popełnia 
błąd – zauważa trener. 

Zapewnia jednocześnie, że 
wyciągnęli wnioski po ostat-
nich meczach i  ma nadzieję, że 
do następnego przystąpią już ze 
świeżą głową i zakończą go zwy-
cięsko. Wierzy w  to, że sukcesy 
są przed nimi, bo chętnych do 
trenowania w klubie nie brakuje, 
a to dobra wróżba na przyszłość. 

Mecz zakończył się wygraną 
gości wynikiem 3:1. 

Piłka ręczna

Piłka nożna

Bilard Kryńscy kibice mieli weso-
łe święta Rozegrany w  Wiel-
ką Sobotę mecz z  Klubem 
Sportowym KP Bocian Boćki 
zakończył się wygraną na-
szych 3:1. Kolejny, tym razem 
w  Wielką Sobotę prawosław-
nych, również był zwycięski 

Pierwszy mecz odbył się na 
kryńskiej murawie. Drugi był 
trudniejszy, bo nasi gościli na 
boisku MKS Mielnik. Był to 
najdalszy wyjazd w  sezonie. 
Ale też wygrali, 2:1. Zwycięskie 
bramki w rozgrywce z Boćkami 

LZS Krynki na pozycji lidera klasy LZS Krynki na pozycji lidera klasy 
okręgowejokręgowej

strzelili: Sebastian Taudul, Jacek 
Stefanowicz i Piotr Sewastiano-
wicz. W  meczu z  Mielnikiem 
obie są zasługą Karola Derynga. 

Wyniki te dały im powrót na 
pozycję lidera klasy okręgowej, 
którą teraz trzeba będzie utrzy-
mać. Okazja nadarzy się już 
w najbliższą niedzielę. Piłkarze 
LZS Krynki powalczą u  siebie. 
Zmierzą się z  Klubem Sporto-
wym Orlęta Czyżew. 

Na boisko wyjdą o  14. Trzy-
mamy za nich kciuki i  zapra-
szamy do kibicowania, bo nie 
ma lepszej motywacji do dobrej 
gry, niż doping z trybun.

EWA BOCHENKO


